
Kjaer: Jeśli Sabatini zechce, chętnie wrócę
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Już jutro reprezentacja Włoch podejmie w Mediolanie drużynę narodową

Danii. Na środku defensywy Duńczyków wystąpi były piłkarz Romy, Simon

Kjaer, który nie wspomina dobrze San Siro w związku z fatalnym

występem przeciwko Milanowi w drugiej części poprzedniego sezonu.

 

- Jednak z Interem zagrałem dobrze - mówi podczas konferencji prasowej defensor

Wolfsburga. - Chciałem zostać, gdyż czułem się częścią amerykańskiego projektu

Romy, potem coś się zmieniło. Mam dobre relacje z Sabatinim, jeśli mnie wezwie,

wrócę chętnie. Serie A zawsze mi się podobała.

 

O wtorkowym meczu mówi:

- Wszyscy wiemy co może zrobić Balotelli, można powiedzieć, że był jednym z

głównych ojców gry reprezentacji Włoch w finałach Euro. Azzurri mają jednak wielu

dobrych zawodników w zespole, błędem byłoby skupiać się tylko ma Mario. Jestem

pewny, że wykonamy dobrą robotę w defensywie we wtorek. Mierzyliśmy się już z

wielkimi napastnikami i z Balotellim zrobimy to samo co z innymi.
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